



B.C. CHINESE MUSIC ASSOCIATION*
B.C. CHINESE ORCHESTRA**
B.C. CHINESE MUSIC ENSEMBLE**
B.C. YOUTH CHINESE ORCHESTRA**

庇詩中樂協會
庇詩中樂團
庇詩華夏樂團
庇詩青年中樂團

*Charitable Organization, Business Number 87176 7356 RR0001 **Subsidiary of B.C. Chinese Music Association
Honorary President Mr. S.K. Lee 名譽會長 李樹坤先生

中国中央音乐学院

加拿大中乐演奏水平考级

为弘扬中华民族音乐文化，中国【中央音乐学院】和【庇诗中乐协会】联合主办，在加拿大地区的第十五届【海外中乐演奏水平等级考试】（简称：中乐考级）。目的是配合加国多元文化政策，协助推动中乐发展，在学术性和认受性的优越地位，不容置疑！

【中央音乐学院】是中国最高水准音乐艺术学府，考级演奏术科包括：二胡、琵琶、扬琴、古筝、笛子、中阮，笙，唢呐 - 每科各分拾级，採用指定教材，并由【中央音乐学院】选派教授从北京亲临主考，评核专业公正。2019年在温哥华、渥太华、卡加利、多伦多及满地可五地参加考级人次合共 435 位，合格率达百分九十以上，成绩良好。

2020年「中央音乐学院」在加拿大的中乐《演奏技术》考级将在 2020年4月15日开始接受报名，报名表格可在 www.bccma.net 考级栏下载。请留意报名截止日期是 2020年6月30日，如有不明之处，请来电函咨。各地区考期如下：

2020-10-17/18	星期六 / 日	温哥华
2020-10-19	星期一	卡加利
2020-10-20	星期二	满地可
2020-10-21	星期三	渥太华
2020-10-21/23	星期三 / 五日	多伦多

敬请老师及考生准时报名参考。考级简章及报名表已分寄各考区统筹委员，并可在网址 www.bccma.net 「CCOM/中乐考级」项目内下载简章资料及报名表。有关中乐考级资料及报名表格，可向各考区统筹委员查询，或致电话<庇诗中乐协会> 604-327-8807，电邮 mail@bccma.net。

敬请眾老师、家长、学生留意准备报考。

中国中央音乐学院
加拿大庇诗中乐协会
考级委员会敬启

#303-8495 Ontario Street, Vancouver, B.C. V5X 3E8 Canada
Tel: 604-327-8807 Fax: 604-327-8606
E-mail: bccma@rogers.com Web: <http://www.bccma.net>



B.C. CHINESE MUSIC ASSOCIATION*
B.C. CHINESE ORCHESTRA**
B.C. CHINESE MUSIC ENSEMBLE**
B.C. YOUTH CHINESE ORCHESTRA**

庇詩中樂協會
 庇詩中樂團
 庇詩華夏樂團
 庇詩青年中樂團

*Charitable Organization, Business Number 87176 7356 RR0001 **Subsidiary of B.C. Chinese Music Association
 Honorary President Mr. S.K. Lee 名譽會長 李樹坤先生

Central Conservatory of Music of China
B.C. Chinese Music Association
 Jointly host
Chinese Musical Instruments
Technique Grade Exam in Canada

To expand the culture of Chinese music, B.C. Chinese Music Association (BCCMA), in collaboration with the Central Conservatory of Music of China (CCOM), will host in 2020 outside of Asia the 15th Chinese Instrumental Technique Grade Examination at Vancouver, Ottawa, Calgary, Toronto and Montreal in Canada. Being the major exam site outside of the Asian regions, contestants will be tested by examiners from the CCOM and subsequently will be issued Certificate of Accomplishment by the CCOM.

The Central Conservatory of Music is China's one of the most senior musical institute offering accredited examinations to overseas applicants. The Standard Grade Examination Committee of the CCOM has the mandate of expanding musical education and its stylistic tradition, and it provides authoritative musical achievement level assessment for overseas Chinese instrumental musicians and students.

CCOM will assign examiners from Beijing based on designated criteria syllabus written by CCOM professors. The aim of this collaboration is to raise the professional quality of Chinese music performance and to encourage the local development of multiculturalism in Canada. There were total of 435 contestants joined the 2019 exam and the 2020 relative details are as follows : -

Region Schedule :	Vancouver	2020-10-17/18	Saturday, Sunday
	Calgary	2020-10-19	Monday
	Montreal	2020-10-20	Tuesday
	Ottawa	2020-10-21	Wednesday
	Toronto	2020-10-21/23	Wednesday, Thursday, Friday

Subjects :	Erhu (Chinese bowed fiddle)	Pipa (Chinese plucked pear-shape lute)
	Yangqin (Chinese dulcimer)	Zheng (Chinese plucked zither)
	Dizi (Chinese bamboo flute)	Zhongruan (Chinese plucked long-necked lute)
	Sheng (Chinese mouth organ)	Suona (Chinese horn)

In 2020, the entry form of CCOM Exam will be accepted from April 15, 2020 until June 30, 2020 the registration deadline. The application form can be downloaded at www.bccma.net under CCOM or obtain from the regional coordinator.

Please contact with the regional Program Coordinators or BCCMA on any enquiries or comments relating to the exam by Tel : 604-327-8807, e-mail : mail@bccma.net or website : www.bccma.net.

#303-8495 Ontario Street, Vancouver, B.C. V5X 3E8 Canada
 Tel: 604-327-8807 Fax: 604-327-8606
 E-mail: bccma@rogers.com Web:<http://www.bccma.net>